

الجمهورية الجزائرية الديمقراطية الشعبية
People's Democratic Republic of Algeria
وزارة التعليم العالي والبحث العلمي
Ministry of Higher Education and Scientific Research
المدرسة الوطنية العليا للبيطرة
Higher National Veterinary School – Rabie Bouchama

NOTICE TO STUDENTS

Re-registration for the 2026-2027 Academic Year

Students are hereby informed that the payment of pedagogical re-registration fees, university accommodation fees, and university transportation fees for the **2026-2027 academic year** shall be made exclusively through the **PROGRES e-payment platform**:

<https://progres.mesrs.dz/epaiement/>

The payment platform will be available **from 15 July 2026 to 25 July 2026**.

All re-registration fees must be paid using the **EDAHABIA** card.

Please note that:

- This notice **does not concern** students admitted through the **2026 Baccalaureate examination**.
- Students who benefited from an **academic leave** or who were in a situation of **withdrawal/abandonment** during the **2025–2026 academic year** will **not** be able to access the e-payment platform. They are invited to submit an application for **readmission**. A dedicated readmission session will be announced in the coming days.

AVIS AUX ÉTUDIANTS

Réinscription 2026-2027

Les étudiants sont informés que le paiement des frais de **réinscription pédagogique**, de **l'hébergement universitaire** et du **transport universitaire** au titre de l'année universitaire **2026-2027** s'effectuera exclusivement via la plateforme de paiement **PROGRES** :

<https://progres.mesrs.dz/epaiement/>

La plateforme de paiement sera ouverte **du 15 juillet 2026 au 25 juillet 2026**.

Le paiement des frais de réinscription devra être effectué exclusivement à l'aide de la carte **EDAHABIA**.

À noter :

- Le présent avis **ne concerne pas** les **nouveaux bacheliers de la session 2026**.
- Les étudiants ayant bénéficié d'un **congé académique** ou se trouvant en situation **d'abandon** au titre de l'année universitaire **2025-2026** ne pourront pas accéder à la plateforme de paiement. Ils sont invités à déposer une **demande de réintégration**. Une session dédiée aux demandes de réintégration sera ouverte dans les prochains jours.

